
Referat til bestyrelsesmøde i Herstedvester Grundejerforening

Onsdag d. 25. oktober 2023 kl. 19.30 hos Line

Til stede: Helle, Sverre, John, Jette, Anne, Mikkel og Line

1. Godkendelse af referat - godkendt

2. Evaluering af Landsbyfest -

Jette har opgjort indtægter vi har fået 16.100 ind - vi budgetterede med 20.000Dkk

Festen var budgetteret i ca. 35.000 vi brugte ca 31.000 DKK. Så festen afhodes inden

for det forventede - jvf. generalforsamlingen.

Generelt var der positive tilbagemeldinger på arrangementet. God stemning og stor

opbakning.

Mikkel vil forsøge at lave en delt mappe i google drev til upload af billeder.

Festen afholdes næste år den 7. september 2024

3. Afskaffelse af den gamle trailer

Helle kører traileren til trailer kurt og forsøger at afhænde den.

4. Status på trafikmåling og trafik på Skallerne

Helle og Anne tager fat i kommunen igen og de vil forsøge at få trafik- og

miljøudvalget i tale.

5. Vedtægter og lokalplan

Til næste møde læses lokalplan og vedtægter og vi vil vurdere om vi ønsker at ændre

vedtægterne.

6. Økonomi

Jette gennemgik økonomien.

7. Biodiversitet og blomsterenge

Helle har forespørgsel om den lille plæne ved forsamlingshuset kunne inddrages som

blomstereng. Bestyrelsen synes det er god ide og ønsker at de etablerede også gøre

større.



8. Eventuelt

Mikkel og Sverre vil tale sammen om opdatering/ny hjemmeside

Næste møde tirsdag den 16. januar kl. 19.00 hos Anne


